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3. Temes de via pública. 

En relació aquest punt de l'ordre del dia, el Sr. Enrique Sánchez, n'exposa les 
novetats: 

- El gual del C/ Ginesta, es resta a !'espera que la mercantil CunetasHormigón,
realitzi els treballs pressupostats, els quals s'executaran conforme a les directrius
fixades per carreteres.

- En quant els bancs de l'església, es té constancia que el senyor Salvador Sibila,
els va demanar. No obstant, fins al gener, l'OTP no disposa de pressupost.
S'acorda tot i així, fer un recordatori al regidor.

- Resta muntar la cartellera de davant de Cal Forner; se'n encarregara l'agutzil i el
mateix Enrique Sánchez.

4. Assumptes sobrevinguts.

El Sr. Oriol Ribalta i el Sr. Benjamí Oller, anuncien que hi ha tres peticions per a 
disposar del "Centru"; són les següents: 

1. L'ANC, vol convocar durant una setmana una vaga de fam. No obstant, en les
dates previstes ja hi ha activitats previstes al Centru; assajos del cau,
l'espectacle de l'escola... A tal efecte, s'acorda comunicar a l'ANC, la
impossibilitat de fer-ne ús.

2. El grup polític "Fem poble", vol celebrar una assemblea oberta el proper
divendres 14 de desembre. S'acorda cedir-los l'ús del Centru.

3. Tal i com ja es va sol-licitar l'any passat, el jovent de Cabrianes, ha sol·licitat
l'espai per a la celebració de la festa de cap d'any. Els membres de l'OTP,
acorden cedir l'espai, sempre i quan es segueixin els mateixos criteris que l'any
passat i hi hagi el mateix grau de responsabilitat.

Com cada any, també hi ha la petició de l'aeródrom per a la celebració de la seva 
assemblea de socis, el proper dissabte 15 de desembre al matí. 

El Sr. Oriol Ribalta, posa en coneixement deis membres de l'OTP, que s'esta 
impulsant la creació d'una Associació de Joves de Cabrianes. 

El Sr. Benjamí Oller, comunica que l'OTP, tanca l'any amb un pressupost a O. 

Es trasllada als membres de l'OTP, que un veí ha anunciat que sembla que hi ha risc 

l_ 
de caiguda del xiprer de l'escola. S'acorda que l'agutzil s'ho vagi a mirar. 

5. Precs i preguntes

No n'hi ha. 

La propera reunió es celebrara el proper dilluns 14 de gener de 2019. S'acorda 
també, celebrar l'assemblea anual el proper 10 de mar� de 2019. 

1 sense altres assumptes a tractar, s'aixeca la sessió per ordre de la Presidenta quan 

són les 21 :00 hores i s'estén la presen eta, de la que com a Secretaria en dono fe. 


